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任职学校/ School：

教学年资/ Years of Teaching Experience：

性别/ Gender：

姓名/ Name：

受提名教师个人资料
Particulars of Nominee Teacher

我是受提名教师的/ I am the Nominee's：

□校长或副校长/Principal or Vice-Principal     □主任/Head of Department
□同事或前同事/Colleague or Ex-Colleague     □学生/Student           
□学生家长/Parent of Student     □其他/Others (pls specify) : _____________

电邮地址/ Email Address：

联络号码/ Contact Number：

性别/ Gender：

姓名/ Name：

提名者个人资料
Particulars of Nominator

提名原因（最多500字）/ Reasons for Nomination (maximum 500 words):

请将提名表格寄至/
Please send your nomination to：

Attention to: 
Distinguished Chinese Language
Teachers Awards 2022
Student Publications, Young Audience
Chinese Media Group
SPH Media Limited
1000 Toa Payoh North
News Centre, Singapore 318994

Scanned forms may be emailed to:
zbschools@sph.com.sg

提名活动截止日期/
Closing Date for Nomination:
30.04.2022（星期六 Saturday）

询问/ Enquiry: zbschools@sph.com.sg



新报业媒体活动新报业媒体活动

(Page 2 of Form)

① 教学法（例如：如何使用数码工具创新教学）（最多600字）/
    Pedagogy (eg. Creative usage of digital tools in teaching) (maximum 600 words):

② 课室管理（例如：营造积极正面的学习氛围）（最多600字）/
    Classroom Management (eg. Establishing positive learning environment) (maximum 600 words):

③ 专业素质（例如：对学生的关爱体现）（最多600字）/
    Personal Qualities (eg. Care and concern for students) (maximum 600 words):

规则 / Terms & Conditions：

·	所有本地教育部属下的小学、中学、高中以及初级学院的在职华文教师都可被提名（曾获本奖项以及“全国模范华文教师奖”者除外）
/ All Chinese language teachers in MOE primary, secondary, pre-universities, junior colleges and IP schools are eligible (except 
for past winners of this award).

·	被提名教师应至少有五年的教学经验 / Nominated teachers should have at least five years of teaching experience in these MOE 
schools. 

·	曾获提名的华文教师可间隔至少一年后再被提名，例如在2020年被提名的教师，可在2022年重获提名。/ Previously nominated 
teachers can be nominated again after at least a lapse of one year. For example, teachers nominated in 2020 or earlier could be re-
nominated in 2022. 

·	入围终选的教师须获得校长书面认可支持，并于2022年7月至8月间，接受评审的课堂评鉴与面试。/ Classroom observations and 
interview with judges for shortlisted nominees will be conducted in July/August 2022. Endorsement from respective schools' 
principals is mandatory.

·	得奖者名单预计将于2022年9月份公布。/ Winners will be announced in September 2022 (subject to change).
·	主办单位与评审拥有决定最终得奖者人数的权利。/ Organisers and judges reserve the right to decide on the number of winners 

awarded.

受提名教师的表现重点（教育专业提名者必填）/ 
Key Performance Criteria of Nominee (maximum 600 words) 
(Mandatory for Nominators in Education Profession):


